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1 Zhrnutie stretnutia

Na začiatku stretnutia sme si skontrolovali pŕıtomnost’ všetkých členov. Následne sme prešli na rev́ıziu
splnených úloh a ukončili sme šprint. Debatovali sme o d’aľsom šprinte a plánovali, na čom sa bude
d’alej pracovat’.

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Juraj Kočǐsko

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• Adam Benovič

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Nepŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Tibor Vincze, MSc.

• Lukáš Šulek

• Lucia Cveková

Hlavné body stretnutia

• Ukončenie 6.̌sprintu
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2 Priebeh stretnutia

Ukončenie 6.̌sprintu

Na začiatku stretnutia sme sa dohodli, že budúce stretnutie bude fyzicky. Následne sme prešli na
rev́ıziu splnených úloh na konci šprintu. Scrum master, L’uboš, zreferoval, čo sa podarilo a nepodarilo
počas šprintu spravit’. Ako prvé sa vyjadril k webovej stránke, ktorá je hotová. J.Kočǐsko akceptoval
prislúchajúcu user story. L’uboš dodáva, že registrácia a prihlásenie ešte nie je nasadené, ale v priebehu
dneška to bude hotové. Pipeliny sú spravené. Wireframy a use casy sa ešte budú upravovat’ podl’a
pripomienok. Obrazovka pre registráciu je hotová. Ešte je potrebné doriešit’ nejaké drobnosti na pull
requestoch, čo s atýka pripojenia na backend. L’uboš tiež pripomı́na, že budeme potrebovat’ aj GDPR
v angličtine, ked’že aplikácia je dvojjazyčná.

Ďalej sme sa rozprávali o tom, čo sa bude riešit’ v nasledujúcom šprinte. Upravia sa mierne use
casy a na základe toho vyberieme úlohy v Azure DevOps, pŕıpadne vytvoŕıme, čo bude ešte chýbat’.
Tiež otestujeme poriadne aplikáciu a zistené chyby sa nahlásia v Azure DevOps.

Potom padla otázka na dokumentáciu a pŕıručku na použ́ıvanie aplikácie. Filip odpovedá, že zatial’

nemáme tol’ko naimplementovanej funkcionality, že by bola potrebná pŕıručka.
L’uboš potom ukazoval, ako vyzerá aplikácia. Zobrazoval aj databázu. J.Kočǐsko si hned’ vypýtal

prihlasovacie údaje do pgAdmina. Tiež by chcel, aby na konči d’aľsieho šprintu bola implementovaná
jednoduchá funkcionalita, aby to mohli začat’ testovat’.

Filip potom ešte žiadal dodat’ subscription, ktoré J.Kočǐsko sl’uboval. V Azure DevOps ukazoval
vytvorené prostredia. Namiesto placeholdera prod bude test u nich a prod.

Potom sme znova debatovali o celkovej aplikácii. Zistili sme, že nemáme ujasnené niektoré pojmy,
napr. kto je vlastne admin a aké má práva. Žiadal preto ujasnenie si pojmov a vytvorenie doménového
slovńıka. J.Kočǐsko povedal, že nám doplńı túto terminológiu. Zatial’ to ale vid́ı tak, že jedna rola vie
robit’ všetko. K tomuto sa viedla dlhá debata. L’uboš sa to tiež pokúsil znázornit’ na grafoch, aby sme
to všetci videli a J.Kočǐsko nám potvrdil, či to vid́ı rovnako alebo tam máme nejaké nezhody. Bližšie
informácie máme odložené na Google Drive na grafe.

Na konci stretnutia sme sa ešte dohodli, že sa stretneme aj zajtra ráno a prejdeme si user stories
a úlohy, ktoré sme vybrali do 7.̌sprintu a on nám to schváli. Do zajtra má zároveň pripravit’ veci, na
ktorých sme sa dohodli.
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